
Protokół Nr 36/2018
z posiedzenia Komisji Budżetu, Oświaty,

Kultury Sportu i Zdrowia
Rady Gminy Miedźno

odbytego w dniu 27 marca 2018 r.

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji:
1. Adam Leśnikowski – przewodniczący;
2. Jan Paliwoda – wiceprzewodniczący;
3. Zdzisław Bęben;
4. Grażyna Gorzałka;
5. Zbigniew Graj;
6. Mirosław Oziembała;
7. Barbara Piątek;
8. Mirosław Zielonka.

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:
1. Piotr Derejczyk – Wójt;
2. Andrzej Kluczny – Skarbnik.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Analiza  zadań  zleconych  do  realizacji  jednostkom  niezaliczanym  do  sektora  finansów

publicznych.
3. Informacja  o  podjętych  przez  Gminę  działaniach  zmierzających  do  pozyskania

dodatkowych dochodów.
4. Zaopiniowanie projektów uchwał.
5. Sprawy różne.
6. Zakończenie posiedzenia komisji.

Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad dokonał
przewodniczący Komisji  Adam Leśnikowski,  informując  jednocześnie  o  możliwości  zgłaszania
zmian do porządku obrad.
Wobec braku propozycji zmian Przewodniczący poddał porządek posiedzenia pod głosowanie.
Głosowało 7 radnych w tym:
✔ głosów „za” - 7 
✔ głosów „przeciw” - 0
✔ głosów „wstrzymujących się” -0
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
14.05 Radna Grażyna Gorzałka dołączyła do obrad komisji. 
Ad  pkt.  2.  Analiza  zadań  zleconych  do  realizacji  jednostkom  niezaliczanym  do  sektora
finansów publicznych.
Skarbnik przedstawił analizę zadań zleconych do realizacji jednostkom niezaliczanych do sektora
finansów publicznych, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
Po przedstawieniu przez Skarbnika analizy Przewodniczący poprosił o zdawanie pytań.
Radny Graj zapytał, dlaczego kluby sportowe w Ostrowach nad Okszą dostają dwa razy tyle, co
klub w Miedźnie.
Skarbnik odpowiedział, że są trzy kluby sportowe z tego dwa w Ostrowach nad Okszą.
Radny Graj zapytał czy gminę stać na utrzymywanie tylu klubów sportowych. 
Skarbnik odpowiedział, że na razie tak.
Radny  Graj  powiedział,  że  jest  duża  różnica  w  dofinansowaniu  imprez  w  Miedźnie,  



a  przeznaczaniem  pieniędzy  na  wydarzenia  w  Ostrowach  nad  Okszą.  Dodał,  że  powinno  się
przeznaczyć  na  te  cele  porównywalne  środki  dla  poszczególnych  miejscowości.  Stwierdził,  że
dobrze będzie wyznaczyć określoną kwotę na tego typu wydarzenia. 
Skarbnik przypomniał, że jest to dokładnie ustalone przy uchwalaniu budżetu.
Radny  Graj  stwierdził,  że  w  tej  kadencji  jest  bardzo  mało  robionych  inwestycji  w  Miedźnie.
Przewodniczący  Leśnikowski  spytał,  kiedy  rozpocznie  się  przebudowa  kotłowni  w  szkole  
w Miedźnie.
Skarbnik odpowiedział, że jeszcze w tym roku.
14.30 Wójt Piotr Derejczyk dołączył do obrad komisji.
Przewodniczący komisji przeszedł do następnego punktu obrad.
Ad pkt.  3.  Informacja o podjętych przez Gminę działaniach zmierzających do pozyskania
dodatkowych dochodów.
Skarbnik  przedstawił  informację  o  podjętych  przez  Gminę  działaniach  zmierzających  do
pozyskania dodatkowych dochodów. Informacja ta stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
Radna Gorzałka zapytała, kto jest objęty programem „Umiem pływać”.
Wójt powiedział, że grupą docelową są dzieci z klas I-III szkoły podstawowej. 
Radna Gorzałka zapytała czy w przyszłości mogłyby być objęte dzieci młodsze.
Wójt powiedział, że projekt zakłada udział dzieci z klas I-III szkoły podstawowej. Dodał, że dużym
problemem  jest  uzyskanie  godzin  na  basenach.  Nadmienił,  że  gmina  po  20  godzinach  kursu
dofinansowanego z ministerstwa, współfinansuje razem z rodzicami kolejnych 20 godzin zajęć na
basenie.
Radny Graj zapytał o realizację projektu żłobek.
Wójt odpowiedział, że pieniądze zostały przyznane. Dodał, że gmina chce zakończyć postępowanie
z przygotowaniem projektu oraz przygotowaniem przetargu do wakacji.
Radny Graj zasugerował, że od 1 września może żłobek ruszyć.
Wójt  powiedział,  że to zbyt  krótki  czas.  Dodał,  że gmina musi dokonać zgłoszenia do rejestru
żłobków wtedy, gdy żłobek będzie oddany do użytkowania. Powiedział, że dzieci prawdopodobnie
będą przyjmowane do żłobka na rok szkolny 2019/2020.  Podkreślił,  że  nie  oznacza to,  że gdy
żłobek  będzie  gotowy  będzie  stał  pusty.  Zaznaczył,  że  sale  będą  wykorzystywane  przez
przedszkole.
14.50 Radny Zbigniew Graj opuścił posiedzenie komisji.
Ad. pkt. 4. Zaopiniowanie projektów uchwał.
Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określania rodzajów świadczeń przyznawanych
w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania.
Projekt uchwały omówiła Agnieszka Suchodolska referent ds. oświaty. Powiedziała, że uchwała  
z 21 stycznia 2008 r. w sprawie określenia rodzaju świadczenia przyznawanych w ramach pomocy
zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania, która obecnie obowiązuję
traci swoją moc. Nadmieniła,  że podjęcie nowej  uchwały ma na celu uszczegółowienie rodzaju
świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunki i sposoby
ich  przyznawania.  Powiedziała,  że  uchwała  jest  aktem  prawa  miejscowego,  regulującym
przyznawanie pomocy zdrowotnej  nauczycielom zatrudnionym w jednostkach oświatowych,  dla
których  organem prowadzącym  jest  Gmina  Miedźno.  Nadmieniała  również,  że  świadczenie  to
przysługuje także nauczycielom po przejściu na emeryturę, rentę lub nauczycielskie świadczenie
kompensacyjne. Dodała, że podjęcie niniejszej uchwały jest wykonaniem zapisów art. 72 ustawy
Karta Nauczyciela. Referent Suchodolska powiedziała, że projekt został podany pod konsultacje
społeczne.  Nadmieniła,  że  w  trakcie  tych  konsultacji  nie  wpłynęły  żadne  uwagi  do  projektu
uchwały.  Projekt  został  skierowany do związków zawodowych  o  wyrażenie  opinii.  Niezależny
Samorządowy Związek Zawodowy Solidarność  zaopiniował  pozytywnie  jednocześnie  sugerując
wprowadzenie  zmian  w  jednym  zadaniu  załącznika  nr  1  -  w  projekcie  zostały  pominięte
nauczycielskie  świadczenia  kompensacyjne.  Dodała,  że  Związek  Nauczycielstwa  Polskiego  nie
wniósł żadnych uwag do projektu i zaopiniował go pozytywnie.
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.



Głosowało 7 radnych w tym:
 głosów „za” - 6✔
 głosów „przeciw” - 1✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  realizacji  projektu  pn.  „Poprawa  efektywności
energetycznej budynków użyteczności publicznej w Gminach Miedźno i Przystajń”.
Projekt uchwały omówił Skarbnik. Powiedział, że uchwała dotyczy wspólnej realizacji z Gminą
Przystajń projektu pn. „Poprawa efektywności energetycznej budynków użyteczności publicznej  
w  Gminach  Miedźno  i  Przystajń”.  Zaznaczył,  że  projekt  polega  na  przeprowadzeniu
termomodernizacji  budynku  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  w Mokrej  oraz  remizo-świetlicy  
w miejscowościach Ługi –Radły i Podłęże Szlacheckie należących do Gminy Przystajń. Skarbnik
dodał, że udział w projektach razem z inną Gminą, jest lepiej punktowany. Nadmienił również, że
zasady realizacji zadania oraz rolę Partnerów określi umowa zawarta pomiędzy Gminą Miedźno, 
a Gmina Przystajń. 
Wójt  powiedział,  że  maksymalny  koszt  projektu  to  4  mln  zł.  Dodał,  że  udział  
w kosztach ogólnych naszej gminy wynosi około 80% kosztów. 
Skarbnik nadmienił, że dofinansowanie w tym projekcie wynosi 85 %. 
Radna Gorzałka zapytała,  czy szkoła w Mokrej  po remoncie będzie nadal  funkcjonowała,  jako
placówka oświatowa.
Wójt  odpowiedział,  że  nie  ma  planów  likwidacji  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  w  Mokrej.
Dodał,  że  koszty  społeczne  związane  z  zatrudnianiem  nauczycieli  nie  są  aż  tak  wysokie.
Powiedział,  że  niektórzy nauczyciele  ze szkół  z terenu gminy uzupełniają  etat  w tej  placówce.
Nadmienił, że największe są koszty stałe, które nie do końca są kosztami wyłącznie szkoły. Dodał,
że muzeum jest podłączone do sieci centralnego ogrzewania. Powiedział, że projekt ten spowoduje
obniżenie kosztów stałych budynku.  Zaznaczył,  że  gmina w ten sposób zyska wyremontowany
budynek.
Wobec braku dalszych pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 7 radnych w tym:

 głosów „za” – 7✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia do wykonania przez Gminę Miedźno
zadania z zakresu właściwości Powiatu Kłobuckiego.
Skarbnik  powiedział,  że  do  dofinansowania  budowy  chodników  w  Mokrej  i  Władysławowie
dołącza się budowę parkingu przy cmentarzu w Miedźnie.
Wójt powiedział, że gmina nie zdążyłaby zrobić wszystkiego w czasie. Dodał, że jeśli miałoby być
to zrobione do 30.06.2018 r. potencjalny wykonawca miałyby krótki termin na wykonanie zadania,
co skutkowałoby wzrostem ceny. Zaznaczył, że przełożenie zadania do realizacji w bieżącym roku, 
daje czas do 30.10.2018 r. Nadmienił, że w ten sposób cena będzie niższa.
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 7 radnych w tym:

 głosów „za” - 7✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt  uchwały  w  zamieniająca  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
Kłobuckiemu przez Gminę Miedźno
Skarbnik powiedział,  że w tej  uchwale dochodzi budowa parkingu omówiona w wcześniejszym
projekcie uchwały.
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.



Głosowało 7 radnych w tym:
 głosów „za” - 7✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Ad. pkt. 5. Sprawy różne.
Przewodniczący  przedstawił  komisji  wniosek  o  wykup  nieruchomości  należącej  do  Gminy  
w miejscowości Ostrowy nad Okszą.
Wójt  powiedział,  że  działka  ta  została  zakupiona,  kiedy w  koncepcji  budowy kanalizacji  było
przejście pod rzeką. Stwierdził, że Gmina nie jest w stanie tej działki zagospodarować. Dodał, że
wnioskodawcy proszą o sprzedaż tej działki, ponieważ chcą poprawić swój byt.
Przewodniczący Leśnikowski stwierdził, że Gmina nic nie zrobi na tej działce, ponieważ jest to
teren podmokły. Dodał, także, że nie jest to działka przeznaczona pod zabudowę.
Przewodniczący Leśnikowski poddał wniosek pod głosowanie.
Głosowało 7 radnych w tym:

✔ głosów „za” - 7
✔ głosów „przeciw” - 0
✔ głosów „wstrzymujących się” – 0

Jeden radny nie głosował.
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Leśnikowski powiedział, że dyrektor przedszkola w Ostrowach nad Okszą prosiła
o poruszenie  sprawy dopłat  za  wyżywienie  dzieci  w przedszkolu.  Zaznaczyła,  że  kwota,  która
rodzice płacą za wyżywienie jest niewystarczająca na przyrządzania posiłków.
Wójt powiedział,  że po ostatniej  interwencji Radnego Bębna dotycząca wyżywienia poproszono
dyrektorów o kalkulacje kosztów z których wynika, że pieniędzy wystarcza.
Wójt zaznaczył, że do kompetencji dyrektorów należy kwestia podnoszenia opłat za wyżywienie.
Dodał, że po uzgodnieniu z organem prowadzącym i przedstawieniu argumentów dyrektor może
podnieść opłatę. 
Ad. pkt. 6. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Leśnikowski zakończył posiedzenie komisji o godz.
15.55.

Protokolant Przewodniczący Komisji Budżetu, 
(-) Agnieszka Suchodolska Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia

(-) Adam Leśnikowski


